



الخبرات العمليّة

- تدريسي لدى كلية الكوت الجامعة بصفة محاضر خارجي قسم التقنيات المختبرات الطبية.
- مسؤول وحده الكيمياء السريرية والهرمونات حالياً.
- مسؤول وحده السيطرة النوعية في مستشفى الزهراء التعليمي حالياً.
- مسؤول مختبر الطوارئ في مستشفى الزهراء سابقاً.

المؤهلات العلميّة

- 1- الماجستير جامعة بغداد - كلية الطب - قسم الكيمياء الحياتية تخصص الكيمياء الحياتية السريرية 2022 - 2023 بمعدل 85,82
- 2- البكالوريوس - جامعة واسط كلية العلوم قسم الكيمياء سنة 2016-2017 تسلسل الاول بمعدل 87,355
- 3- معهد تقني طبي الكوت- تحليلات مرضية سنة 2008-2009 بمعدل 75

الدورات التدريبية

- محاضر في مركز التدريب والتطوير التابع لدائرة صحة واسط.
- مدرب معتمد في مركز التدريب والتطوير بمستشفى الزهراء التعليمي.
- المشاركة في العديد من الدورات والمؤتمرات والندوات العلمية في بغداد والمحافظات.
- حائز على العديد من شهادات الشكر والتقدير على المستوى المحلي والوزاري.

البحوث المنشورة

History of Medicine, 2023, 9(1): 2489-2495 DOI: 10.17720/2409-5834.v9.1.2023.322 Neuregulin 4 and insulin levels in obese patients with polycystic ovaries.

Mustafa M. Ghalibin Polycystic Ovary Syndrome patients J Fac Med Baghdad 279 Vol.65, No 4. 2023 Association of Neuregulin-4 levels and body mass index with hyperandrogenism in Polycystic Ovary Syndrome patients Doi: https://doi.org/10.32007/jfacmedbagdad.2140

معلومات الاتصال

07734029668	☎
mustafamutashar88@gmail.com	✉
الجنس :- ذكر	♂
الموالميد :- 1/10/1988	📅
الحالة الاجتماعية :- متزوج	👤
العنوان :- كوت	📍
عراقي / مسلم	🇮🇶
عربي	🗣️

العنوان الوطني

واسط - كوت - حي الجهاد

المهارات

- تدريسي لدى كلية الكوت الجامعة بصفة محاضر خارجي قسم التقنيات المختبرات الطبية.

اللغات

عربي- انكليزي



Name & Personal Brief

MUSTAFA MUTASHAR GHALIB ALHACHAMI

Contact Info

	07734029668
	mustafamutashar88@gmail.com
	Male
	1/10/1998
	Married
	Wasit
	Iraqi
	Arabic

Skills

- Teaching at Kut University College as an external lecturer in the Department of Medical Laboratory Technologies.

Languages

- 1- Arabic
- 2- English

Experience

- Teaching at Kut University College as an external lecturer in the Department of Medical Laboratory Technologies.
- Currently responsible for the clinical chemistry and hormones unit.
- Currently responsible for the quality control unit at Al-Zahraa Teaching Hospital.
- Former Emergency Laboratory Officer at Al-Zahraa Hospital.

Education

- 1- Master's degree, University of Baghdad - College of Medicine - Department of Biochemistry, specialty in clinical biochemistry 2022-2023, with a grade of 82.85
- 2- Bachelor's degree - Wasit University, College of Science, Department of Chemistry, year 2016-2017, first sequence, with a grade point average of 87.355.
- 3- Al-Kut Medical Technical Institute - Pathological analyzes in 2008-2009

Courses

- Lecturer at the Training and Development Center at the Wasit Health Department.
- Certified trainer at the Training and Development Center at Al Zahraa Teaching Hospital.
- Participation in many scientific courses, conferences and seminars in Baghdad and the governorates.
- He has received many certificates of thanks and appreciation at the local and ministerial levels.

Published articles

History of Medicine, 2023, 9(1): 2489-2495 DOI: 10.17720/2409-5834.v9.1.2023.322 Neuregulin 4 and insulin levels in obese patients with polycystic ovaries.

Mustafa M. Ghalibin Polycystic Ovary Syndrome patientsJ J Fac Med Baghdad 279 Vol.65, No 4. 2023Association of Neuregulin-4 levels and body mass index withhyperandrogenism in Polycystic Ovary Syndrome patientsDoi: <https://doi.org/10.32007/jfacmedbagdad.2140>